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Κατηγορηματικά αντίθετος - για μια ακόμη φορά - εμφανίζεται ο ΕΟΦ στο ενδεχόμενο τα ΜΥΣΥΦΑ να διατίθενται εκτός φαρμακείων, κάτι που δεν προβλέπεται από την φαρμακευτική νομοθεσία. Μιλώντας στην εκπομπή LIVE του ΣΚΑΪ, ο πρόεδρος του ΕΟΦ κ. Δημήτρης Λιντζέρης, σημείωσε πως οτιδήποτε φεύγει από την κρατική τιμολόγηση και πηγαίνει στην ελεύθερη αγορά, τότε η τιμή του ανεβαίνει. 

"Τα ΜΗΣΥΦΑ είναι φάρμακα και πρέπει να πωλούνται σε συγκεκριμένα σημεία πώλησης από επιστήμονες" τόνισε ο πρόεδρος του ΕΟΦ.

Παρακολουθείστε όλη την συζήτηση στο link
http://www.skai.gr/player/TV/?mmid=246372
σε χρόνο 42.50-51.30
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